
Zápis z jednání výboru KCHND - Chržín - 28. 9. 2022 

Přítomni: M. Václavík, M. Krinke, J. Krsová, M. Cibulková 

Za KK: P. Hofírek, H. Kovalová, M. Šercl 

Omluvena: D. Kartalová 

Přizvána: M. Fuglevičová 

 

          Změna ve výboru klubu 

1. Rezignace na funkci jednatele KCHND  

Dne 17. 8. 2022 písemně rezignovala na funkci jednatele KCHND paní Dagmar Kartalová. Dle stanov 

klubu a výsledků voleb byla oslovena a přizvána na jednání výboru klubu paní Marta Fuglevičová.  

 

Výbor klubu bere na vědomí rezignaci paní Kartalové na funkci jednatele klubu a člena výboru klubu. 

Dle čl. XII stanov klubu, postoupil do výboru první zvolený náhradník, paní Marta Fuglevičová, která 

byla zvolena jednatelkou klubu. 

 

Pí Fuglevičová následně převzala majetek a klubové materiály svěřené v předchozím období  

pí Kartalové. Omluvená pí Kartalová poslala klubové materiály, majetek a finanční doúčtování 

53.KVND a II.KVND z 18. - 19. 6. 2022, spolu s předávacím protokolem, po panu Veverovi.  

Veškeré záležitosti, související s převzetím funkce jednatele klubu, bude pí Fuglevičová řešit 

v nejbližší době s ostatními členy výboru a s pí Krejčí, která spravuje web klubu. 

 

 

          K zápisu z minulého jednání 

2. Zápis změn ve spolkovém rejstříku 

Krajský soud v Hradci Králové zamítl návrh na změny zápisu ve spolkovém rejstříku, kvůli chybnému 

zpracování. Výbor KCHND rozhodnutí soudu akceptuje a nebude se proti němu odvolávat.  

Pí Fuglevičová zpracuje podklady nutné k zápisu změn ve spolkovém rejstříku nově. 

3. KV a II. KV 2023 - v termínu 17. - 18. 6. 2023 

Výbor se rozhoduje mezi návrhy p. Václavíka a p. Šercla 

a) návrh p. Václavíka, pořádat klubové výstavy v příštím roce pod vedením ředitele výstav p. Hofírka, 

    i s případnou možností změny místa konání (v řešení např. kemp Olšovec - Jedovnice) 

b) návrh p. Šercla, pořádat klubové výstavy v příštím roce pod jeho vedením, jako ředitelem výstavy,  

    v kempu Velkopařezitý v Řásné, jako v letošním roce. 

Delegace rozhodčích jsou v jednání.  

4. Speciální výstava, Memoriál V. Krse – 8. 5. 2023 

Místo konání  - tradičně Areál Krásná Louka, Mladá Boleslav 

Rozhodčí – Katarína Čerešňáková 

Propozice a přihlášky - M. Fuglevičová  

Ostatní zajištění výstavy - M. Cibulková, J. Krsová, M. Václavík (sponzorství) 



5. EuDDC - Wawrzkowizna, PL , 8. - 11. 9. 2022 

P. Krinke informoval o zasedání zdravotní a chovatelské komise, zasedání rozhodčích a zasedání 

delegátů, kterých se ve dnech 8. – 9. 9. 2022 v Polsku zúčastnil. Zasedání delegátů se zúčastnila také 

pí Cibulková. Po obdržení zápisů ze zasedání, budou tato zveřejněna. 

Připomínka k seznamu českých rozhodčích na stránkách EuDDC – p. Krinke pošle ke zveřejnění 

aktualizovaný seznam. 

6. Webové stránky  

P. Krinke předložil smlouvu o zpracování nových webových stránek mezi KCHND a IT programátorem, 

který převede obsah stávajících stránek do stránek nových. Výbor klubu požaduje doplnit smlouvu o 

bližší informace k tzv. vícepracem.   

7. Příručka 

Členové výboru a KK prostudují návrh příručky, aby výbor mohl na příštím jednání rozhodnout, zda se 

v této podobě příručka vydá. 

          Různé 

8. Podzimní bonitace 

Bonitace se bude konat v sobotu 5. 11. 2022 v Areálu Krásná Louka v Mladé Boleslavi.  

Bonitační komise: 1 - M. Krinke, K. Klobása, H. Kovalová, 2 - M. Kučerová, M. Václavík, I. Herinková, 

měření - P. Hofírek, přihlášky na tuto bonitaci bude ještě zpracovávat R. Krejčí.  

9. Bendův Memoriál 2022 

Tradičního Bendova Memoriálu, který proběhne 15. 10. 2022 ve Zbraslavi u Brna, se za výbor klubu 

zúčastní p. Václavík, p. Krinke a pí Krsová. 

10. Žádost o rozšíření aprobace 

Rozhodčí, Ing. Darina Mervová, požádala o rozšíření aprobace na plemeno německá doga.  

Po vysvětlení postupu při rozšiřování aprobací p. Václavíkem výbor klubu souhlasí a doporučuje 

absolvovat hospitaci při bonitaci a klubových výstavách.  

11. Návrh k placení členských příspěvků s variabilním symbolem 

P. Šercl navrhuje pro placení členských příspěvků přiřazení variabilního symbolu. Výbor se bude 

evidencí členské základny a souvisejícími záležitostmi zabývat v součinnosti se zprovozněním nových 

webových stránek. 

12. Dotaz členky klubu, pí Zuzany Mackové 

Pí Macková poslala p. Krinkemu dotaz na stanovisko výboru klubu k narození jinobarevných štěňat  

ve vrhu „A“ Štěpánčino dědictví. Výbor rozhodl pozvat chovatelku na jednání chovatelského kolegia, 

které se bude tímto dále zabývat. 

 

V Chržíně 28. 9. 2022 

Zapsaly: J. Krsová, M. Fuglevičová 

 

Příloha: předávací protokol pí Kartalové 


